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Interpelacja w sprawie przyśpieszenia prac nad rewitalizacją rynku w Bninie

Rynek w Bninie jest jednym z najważniejszych miejsc naszej lokalnej społeczności, 
zarówno pod względem historycznym, jak i społecznym. Stanowi on centralny punkt miasta, 
który powinien być wizytówką Bnina, a także miejscem spotkań mieszkańców, przestrzenią do 
organizacji wydarzeń kulturalnych.

Niestety, obecny stan rynku pozostawia wiele do życzenia. Zauważalne są problemy 
związane z estetyką, infrastrukturą oraz funkcjonalnością tego miejsca. Nierówności na 
nawierzchni, mała ilość zieleni, a także niewystarczająca liczba miejsc do wypoczynku, 
negatywnie wpływają na atrakcyjność rynku oraz komfort korzystania z niego przez 
mieszkańców i turystów.

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o:

1. Zorganizowanie ogólnokrajowego konkursu architektonicznego na opracowanie 
koncepcji rewitalizacji rynku w Bninie

2. Przeprowadzenie kompleksowego audytu stanu technicznego oraz estetycznego 
rynku w Bninie, w celu zidentyfikowania najpilniejszych potrzeb i problemów.

3. Uwzględnienie potrzeb mieszkańców oraz lokalnych przedsiębiorców przy 
planowaniu rewitalizacji, poprzez organizację konsultacji społecznych, które pozwolą 
na zebranie opinii i pomysłów dotyczących przyszłego wyglądu i funkcji rynku.

4. Zabezpieczenie środków finansowych na realizację projektu rewitalizacji, zarówno 
z budżetu gminy, jak i poprzez pozyskanie funduszy zewnętrznych, w tym środków 
unijnych oraz dotacji z programów wsparcia rewitalizacji przestrzeni publicznych.

5. Wprowadzenie programu rewitalizacji etapami, aby minimalizować utrudnienia dla 
mieszkańców oraz przedsiębiorców prowadzących działalność w obrębie rynku, 
jednocześnie zapewniając ciągłość funkcjonowania tego miejsca.

6. Promowanie w przyszłości rewitalizowanego rynku jako miejsca spotkań i wydarzeń 
kulturalnych, co może przyczynić się do ożywienia lokalnej społeczności oraz 
zwiększenia atrakcyjności turystycznej Bnina.

Ponadto do czasu rozpoczęcia prac nad rewitalizacją rynku w Bninie proszę o uregulowanie 
(oznakowanie) kierunku ruchu pojazdów na rynku w Bninie naprzeciwko Ratusza.

Mam nadzieję, że podjęcie działań w kierunku rewitalizacji rynku w Bninie przyniesie 
korzyści zarówno dla mieszkańców, jak i dla całej gminy, przyczyniając się do poprawy jakości 
życia oraz podniesienia prestiżu naszej miejscowości.
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